
Protokół z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy w Przyrowie, 

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

 

 

ad. 1.  Otwarcie sesji. 

Sesję Rady Gminy w Przyrowie o godz. 11-tej otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy  
Maria Stępień.  

ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Nastąpiło sprawdzenie listy obecności, po którym Przewodnicząca stwierdziła, że w obradach 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Radny nieobecny: Seweryn Młynarczyk. 

Przewodnicząca przywitała sołtysów sołectw z terenu Gminy Przyrów, radnych, zaproszonych gości, 

Wójta Gminy, Panią Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik oraz pracowników 

merytorycznych Urzędu Gminy. 

ad . 3. Przyjęcie  porządku obrad. 

Radni w materiałach sesyjnych otrzymali proponowany porządek obrad (w załączeniu). 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są w odniesieniu do niego jakieś uwagi lub propozycje zmian. 

Uwag nie zgłoszono. 

ad . 4. Przyjęcie Protokołu XXXVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca poinformowała, że wersja papierowa protokołu znajduje się w Biurze Rady.  

Do Protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy, uwagi nie zostały zgłoszone.  

Za przyjęciem Protokołu z XXXVIII Rady Gminy, radni głosowali jednogłośnie (Protokół głosowania 

w załączeniu).  

ad. 5.  Informacja Wójta o działalności w okresie między sesjami  

Wójt przedstawił informację międzysesyjną za okres od 29 listopada 2022 r. do dnia sesji. 

Poinformował zebranych o spotkaniach, w których uczestniczył w tym okresie. Poprosił również 

Panią Wicewójt o uzupełnienie tej informacji w temacie dystrybucji węgla oraz publicznego 

transportu zbiorowego. 

ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady w sprawie korespondencji wpływającej do 

Rady Gminy według jej kompetencji 

Przewodnicząca przedstawiła korespondencję, która w okresie międzysesyjnym wpłynęła  

do Biura Rady, według jej kompetencji.  

Poinformowała również, że te i pozostałe pisma które wpłynęły, a nie są rozpatrywane przez Radę, 

są dostępne dla osób zainteresowanych w Biurze Rady. 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 



ad. 7. Informacja Wójta o sposobie realizacji interpelacji Radnych. 

Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne interpelacje, a na pytania, 

które pojawiły się na komisjach odpowiadał na bieżąco. 

ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przyrów na lata 2022-2030 – referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/242/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności 14 radnych – 

została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie – referent Skarbnik Ewelina 

Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/243/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do ceny ścieków dopływających z 

terenu Gminy Przyrów na 2023 rok – referent kierownik GZK Mirosław Czarnecki. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/244/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

 

ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wpf na lata 2023-2035 – referent Skarbnik 

Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/245/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

 



ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2023 rok – referent Skarbnik 

Ewelina Sikora-Migalska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Przewodnicząca przedstawiła w jaki sposób będzie procedowana  

ta uchwała. 

a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej – Pani Skarbnik omówiła treść uchwały. Głos w 

tej sprawie zabrał również Wójt. 

b) Odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady – Przewodniczący poszczególnych 

komisji stałych odczytali opinie. Wszystkie opinie były pozytywne. 

c) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej – 

Pani Skarbnik przedstawiła wszystkie opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

d) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej – Radny Andrzej Różycki zapytał czy środki 

na ewentualne zapłacenie ubezpieczenia dla mieszkanki Gminy Przyrów na podstawie 

decyzji wydanej przez ZUS są ujęte w budżecie? Wójt odpowiedział na pytanie oraz dodał, 

że Pani prawnik uzupełni jego wypowiedź w pkt Komunikaty i wolne wnioski. 

e) Głosowanie nad uchwałą budżetową – do projektu uchwały innych uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt tej 

uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/246/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców – referent Sekretarz Dorota Wojciechowska. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Sekretarz krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/247/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu pracy Rady Gminy w 

Przyrowie oraz Planów pracy stałych Komisji Rady Gminy w Przyrowie na 2023 rok 

– referent Przewodniczący Rady Gminy oraz Przewodniczący Komisji. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie posiedzeń 

Komisji. Pani Przewodnicząca pokrótce omówiła plan pracy Rady Gminy na rok 2023, a następnie 

poprosiła aby poszczególni Przewodniczący Komisji stałych lub osoby przez nich wyznaczone 

omówiły plany pracy swoich komisji na następny rok.. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/248/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 



ad. 15. Komunikaty i wolne wnioski 

Pani Przewodnicząca poprosiła aby Radny Andrzej Różycki ponownie zadał pytanie Pani prawnik 

dot. wypłaty ubezpieczenia dla mieszkanki Gminy Przyrów na podstawie decyzji wydanej przez ZUS. 

Pani prawnik odpowiedziała szczegółowo na zadane pytanie oraz inne, które padły w trakcie 

dyskusji. Głos w tej sprawie zabrał również Wójt. 

Wójt uzupełnił jeszcze swoje wcześniejsze sprawozdanie przekazując informacje o pracach 

renowacyjnych na zbiorniku w Woli Mokrzeskiej. Poinformował zebranych na jakim etapie jest 

postępowanie na stanowisko dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Biblioteki w Przyrowie. 

Zaapelował także do rodziców dzieci przedszkolnych aby zapisywali je do przedszkoli, które 

funkcjonują na terenie naszej Gminy. Na koniec swojej wypowiedzi złożył życzenia noworoczne. 

Radni wystąpili z następującymi interpelacjami i wnioskami: 

• Radny Auguściak – spytał gdzie można sprawdzić informację na temat komunikacji 

publicznej; 

• Radna Ślęzak-Zawadzka – spytała na jakim etapie jest naprawa mostku pomiędzy Stawkami. 

Przewodnicząca poinformowała jakie wnioski zostały złożone w konkursie o przyznanie wyróżnienia 

– Statuetki Starosty Częstochowskiego: 

1. Stowarzyszenie RLGD „Jurajska Ryba” w kategorii „Inne szczególne osiągnięcia  

i wydarzenia”; 

2. Agnieszka Sosnowska – nauczyciel ZSP w Przyrowie w kategorii „Sport i turystyka” . 

ad . 16.  Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Rady podziękowała zebranym  

za uczestnictwo w obradach, złożyła życzenia noworoczne i zamknęła XXXIX sesję Rady Gminy w 

Przyrowie. 

 

 

Protokółowała: Justyna Pelikan 
 
 

Relacja z obrad dostępna jest na stronie: https://przyrow.sesja.pl  

https://przyrow.sesja.pl/

